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Jaarverslag 2022-2023 
 
Medezeggenschapsraad De Zijlwijkschool 
 
In dit schooljaar bestond de MR uit de volgende personen vanuit de oudergeleding: 
Voorzitter: Roeland Hoekstra 
Secretaris: Maryse Broek 
 
Namens de leerkrachtengeleding namen deel: 
Annelies Lommers  
Kelly Arbouw 
 
Roeland Hoekstra heeft de voorzittersrol overgenomen van scheidend voorzitter Rogier Gardien. 
Maryse Broek heeft de secretarisschap overgenomen van Roeland. Namens de leerkrachten zijn 
Annelies Lommers en Kelly Arbouw gebleven dit jaar.  
 
We hebben dit jaar 5 maal vergaderd met de directeur, Pieter de Kool. In extra bila’s tussen de 
voorzitter en directeur is aandacht besteed aan het bijpraten van zaken over schoolplein en 
schoolplan. 
De agenda van de MR kent een planning die aansluit bij de jaarcyclus van SCOL en daarmee de 
Zijlwijkschool. De vergaderingen kennen een deel met de directie en een intern deel met alleen de 
leden van de MR. In het interne deel van de vergadering kan besloten worden dat 
stemmen/adviseren van de MR besloten zal zijn, nadat de directie gehoord is. Tijdens het interne deel 
en het deel met de directie staan altijd de ingekomen vragen van de ouders en de vragen vanuit het 
team op de agenda. Volgens de rollende agenda zijn de volgende vaste agendapunten besproken: 
 
Uitgangspunten voor het jaarplan 
De MR richt zich jaarlijks op terugkerende onderwerpen zoals: 
● Taakverdeling MR (jaarlijkse vaststelling voorzitter, secretaris 
● Vaststellen jaarplan en vergadercyclus MR 
● Vaststellen jaarverslag 
● Arbo- / Verzuimbeleid 
● Risico-inventarisatie 
● Financiële begroting 
● Jaarplan en jaarrekening 
● Vakantieplanning incl roostervrije en studiedagen 
● ICT plan / update 
● Strategische beleidsvisie 
● Formatieplan 
● Communicatie (oa schoolgids, website, Schoudercom) 
 
Naast deze vaste agendapunten komen ook andere zaken aan bod, zoals vragen vanuit de ouders, 
punten vanuit de GMR van SCOL en door de directie, ouder- en leerkrachtengeleding aangedragen 
punten. Belangrijke zaken zoals NPO gelden, maar ook het nieuwe schoolplan. Tevens is het 
traktatiebeleid besproken, het Plusonderwijs/levelwerk, ondersteuning door RT, de samenwerking 
met de overblijf, de ouderavonden, de ouderpeiling en de schoolbrede CITO analyse. Ook is dit jaar 
de vrijwillige ouderbijdrage besproken, die door de groeiende inflatie van 45 naar 50 euro is 
verhoogd. 
 
Voor een verslag per vergadering verwijs ik naar de notulen in het ouderportaal. 
 
Verwachting is dat aan het einde van het jaar zowel de oudergeleding als de leerkrachtengeleding 
aan zal blijven voor het schooljaar 2023-2024. 


